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Szanowny panle prezydencrel

W imieniu mieszkaric6w ulicy Weselnej zwracamsig z prosba o dokonanie naprawynawierzchn'i rrlicv wvkonanei 7 nlvtek frvlinkowvch oo6lnie nawierzchnia drnp.i iest w dohnrm
starue za wyiqtkiem miejsc na wysoko.ci posesji 13 ai 17. powierzchnia prry ios.sia.t, *yi.iwymienionych jest zapadnigta, co stanowi powaine zagrozenre dla zrnotoryzowanych uczestnik6w ruchu.
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Miasta Woclawek

Proszg o pozytywne rozpatrzenie mojej prodby.
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